
Redactielid  
neemt afscheid
In oktober 2010 stelde ze zich in onze krant voor. Freda Bekker stapte onze 

redactie binnen en is in al die jaren een welkome versterking geweest. Niet alleen 

redactioneel en als nieuwsjager, maar ook als gezelligheidsdier. De oplettende 

lezer ziet meteen als we een editie uitbrengen zonder haar ‘vier ogen principe’, 

want ze heeft een messcherp oog voor schrijffouten. En na ruim 13 jaar lief, leed en 

inspanning verlaat ze de geoliede machine die de Sleutel 2000 redactie heet. Dank 

Freda voor alles namens het voltallige team en onze lezers. We gaan je missen!

De redactie
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En we tellen  
af naar 2024
Ook dit jaar is weer omgevlogen! Wat is er dit jaar zoal gebeurd  

in ons mooie Nigtevecht?

De brandweerkazerne bereikte begin dit jaar zijn hoogste punt en 

is ondertussen succesvol geopend. We namen afscheid van onze 

vertrouwde huisartsen. De Dorpswinkel startte door en de triatlon 

raasde door het Dorp. DOB kreeg een nieuw veld en we hielden 

en masse van de bijtjes. We leverden de Kinderburgemeester van 

Stichtse Vecht aan en onze tennisvereniging vierde haar 45ste 

verjaardag.

Een minibieb zag het levenslicht. We hoorden verdrietige verhalen 

rondom blauwtong en er waren verkiezingen. In de verschillende 

whatsapp app groepen gaat het er soms pittig aan toe, maar we zien 

ook een mooie manier elkaar snel op de hoogte te kunnen houden. 

Zo weten we dat we naast loslopende honden en katten ook een 

konijn rondom de Dorpsstraat hebben die af en toe buiten wordt 

gespot. En we zijn met elkaar in gesprek over glasvezel.

Komend jaar gaan we ons 25e jaar in als Sleutel 2000. En ook dan 

staat onze mailbox weer open en weten jullie ons vast en zeker ook 

weer persoonlijk te vinden voor nieuws voor en door Nigtevechters. 

Fijne feestdagen allen en een goed, gelukkig en gezond 2024!

De redactie



Tweede Kamer 2023

  Stemmen %

VVD     211     20,2%

PVV   202    19,4%

GL/PVDA    153  14,7%

D66  127  12,2%

NSC  101  9,7%

BBB  72  6,9%

CDA  30  2,9%

VOLT  24  2,3%

PvdD  23  2,2%

SP  17  1,6%

SGP  17  1,6%

HAGA  15  1,4%

CU  14  1,3%

50+  13  1,2%

JA21  12  1,2%

FvD  10  1,0%

BIJ1  1  0,1%

DENK  1  0,1%

Sociale contacten en vriendschappen zijn 

minimaal zo belangrijk voor een lang, 

gelukkig en gezond leven als goed eten 

en voldoende bewegen. In ons dorp zijn 

wij gezegend met een heel actieve SOOS 

waardoor het voor de wat ouderen onder 

ons heel makkelijk is om samen te komen 

met andere oudere dorpsgenoten. 

De SOOS is elke dinsdag van 14:30 tot 16:30 

in het dorpshuis. De kosten voor entree zijn 

€ 2,00 per keer. Iedereen is welkom! 

In oktober hebben de dames van de SOOS 

oliebollen gebakken en deze huis aan 

huis verkocht. Van die opbrengst zijn met 

Sinterklaas twee optredens opgezet, Alfred 

van den Heuvel met een fantastisch verhaal 

over Sint-Nicolaas en aansluitend een 

optreden van het Ankeveense Havenloze 

mannen koor (25 man). 

Voor 2024 heeft het bestuur van de SOOS 

besloten dat ze de activiteiten gaan 

uitbreiden. Er zullen o.a. diverse lezingen 

worden gegeven zoals recentelijk door Cees 

Pfeiffer van de historische kring Weesp over 

Nigtevecht of van Juliette Jonker-Duynstee 

bij de opening van de wandelroute “Toen 

en Nu” die beide zeer goed bezocht zijn. 

30 januari a.s. is er een lezing van Wim 

Zondag met als thema ”Waar komen onze 

achternamen vandaan” zoals ook te zien is 

in de uitnodiging die in deze Sleutel staat.

Op 27 februari a.s. wordt de eerste van 

de twee jaarlijkse uitjes (met de bus) 

georganiseerd. De bestemming blijft nog 

even een verrassing. De kosten zijn € 20,00 

p.p. en bij interesse kunt u zich opgeven 

bij Joyce of Joke. (vol=vol)

Ten slotte, de vrijwilligers van het SOOS-

bestuur zijn: Joke Spronk, Joan Vonk,  

Marri Meering, Gerda van Lindenberg,

Janda van Zadelhoff en Joyce Heeren.  

Voor informatie mag men altijd bellen 

0653286981 (Joyce) of 0629209333 (Joke). 

Uitnodiging SOOS 

Hoe zijn we aan 
onze achternamen gekomen?

Dinsdag 30 januari 2024
14.30-16.30

Dorpshuis Nigtevecht

Meer informatie? 
Joyce Heeren 06-53286981
Joke Spronk    06-29209333

€  2,00 per persoon

De burgerlijke stand is in ons 
land door de Franse 
overheersing (Napoleon) in 
1811/1812 ingevoerd.

Voor en achternamen: 
Wim Zondag verteld over 
mooie, leuke, grappige, gekke 
en rare namen, die vroeger en 
vooral tegenwoordig gegeven 
worden. 

Bestemming nog verrassing
27 februari 2024

€ 20,-- p.p.

Meer informatie en inschrijven ? 
Joyce Heeren 06-53286981
Joke Spronk 06-29209333

Uitje 2024,
De SOOS Nigtevecht gaat dagje uit

VVoooorr  ddee  jjoonnggee  
oouuddeerreenn  VVaann  
nniiggtteeVVeecchhtt!!!!!!

De SOOS
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Nigtevecht  
heeft gekozen!
Bij de Tweede Kamerverkiezingen heeft ook ons Dorp haar stem 

laten horen. Het werd een nek aan nek-race tussen VVD en PVV 

om de eerste positie, waarbij de liberalen het met een banddikte 

hebben gered. Als derde eindigde GL/ PvdA gevolgd door D66. 

En ook in Nigtevecht spreken zowel Omtzigt als Van der Plas een 

behoorlijk woordje mee.

1.043 stemmers wisten de weg naar het Verenigingsgebouw te 

vinden, waar nu het stembureau zat. Volgens onze bronnen zijn 

er velen eerst via het Dorpshuis gegaan. Maar ach, dat is een klein 

stukje om.

De redactie



Nieuw: cabaret 
passe partous 
nog verkrijgbaar!

Na de uitverkochte voorstelling van Niet schieten! zijn er voor de resterende drie voorstellingen 

passe partous verkrijgbaar voor € 59,-. Met een passe partout heeft u geen last meer van 

uitverkochte voorstellingen. Tevens een origineel en cultureel cadeau voor de komende 

feestdagen. Reserveren kan via de cabaretsite: www.cabaret-nigtevecht.nl, of bel/app 06-

44522302. Of haal ze op in onze Dorpswinkel. De data en de titels van de drie voorstellingen zijn:

3 FEBRUARI VALENTINA TOTH

De volgende voorstelling is op drie februari met Valentina Toth. Zij is het Volkskrant 

comedy talent van 2023, en won de jury- en publieksprijs op het Amsterdams Kleinkunst 

Festival. Zij verpulverde haar medefinalisten: wat een muzikaliteit, wat een podiumkracht, 

wat een lef. En wat een talent! Een fenomenaal performer die snel en goed tussen 

de verschillende typetjes en nummers kan schakelen. Zij weet dat te combineren met 

virtuoos pianospel, een fantastische zangstem en goed gecomponeerde nummers. De 

pers schreef: ”Een tragikomische, muzikale en over the top one woman show, die de 

grenzen en clichés van het vrouwbeeld verkent”, “Ze flipperkast van K3-sterretje naar 

Koningin van de Nacht, en van toeslagenslachtoffer naar zichzelf”. 

Losse kaarten zijn €19,-. Verkrijgbaar via de cabaretsite en onze Dorpswinkel.

03 februari 2024     Valentina Toth            “Wildbloei” (try out)

09 maart 2024   Kees van Amstel           “Vluchtweg altijd vrijhouden”

06 april 2024     Blauwe Vinkjes           “Disclaimer”

Vanwege gezondheidsredenen te 

koop zgan elektrische fiets Victoria 

E. Trekking 5.7 met lage instap. Er is 

slechts 150 km op gefietst. Geschikt 

voor iemand met lichaamslengte  

140-170 cm. Accu 300 Wh. 

Nieuwprijs 2299,00. Te koop voor  

elk aannemelijk bod. De fiets staat  

bij Vanderlinden Fietsen in Weesp.

 Informatie: 06-53972916 

André & Wil Sijbesma

Sleuteltje
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Afscheid sponsoren
Wij maken onze vertrouwde dorpskrant al sinds 2000 met veel liefde en plezier. En 

gelukkig zijn er in al die jaren veel ondernemers die ons daarbij ondersteunen door 

hun sponsoring. En voor twee van hen is het weer een tijd van gaan. Dank namens 

de lezers en natuurlijk onze redactie aan Ed Lampe van PBH Techniek en Jacqueline 

Lengers van Lengers Housing voor hun sponsorbijdrage de afgelopen jaren. Zeer 

gewaardeerd, veel plezier en succes in Vinkeveen Ed! Jacqueline zien we nog steeds 

in ons dorp, dus ook aan jou een welgemeende opgestoken duim namens ons allen.

De redactie

Was vroeger een ster in vechtsporten. 

En altijd in voor de nodige kattenkwaad. 

Inmiddels woont Sander elders. 

 

Sander, hoe is het met je? 

Het gaat goed!

 

Waar ben je tegenwoordig te vinden en 

hoe is het leven daar? 

Ik heb op mijn 20e Nigtevecht verlaten. Eerst 

ben ik verhuisd naar Vreeland, waar ik nog 

de buurman van Irfan Gitgel ben geweest. 

In Vreeland heb ik het 14 jaar volgehouden. 

Daarna ben ik in Utrecht beland, waar ik 

mijn vriendin heb leren kennen. Dat was in 

2015. Via Zeist zijn we toen in Odijk beland, 

waar we nu al een tijd wonen. Mijn leven is 

nu behoorlijk anders dan 25 jaar geleden in 

Nigtevecht. We hebben een mooi koophuis 

in een nieuwbouwwijk en wonen er 

inmiddels met z’n vieren, want we hebben 

twee dochters gekregen. Het is een leuke 

wijk: iedereen is er nieuw, begint met een 

schone lei en gaat respectvol met elkaar om. 

Ik werk bij één van de grotere banken 

als specialist op het gebied van money 

laundering. Dit is erg interessant werk om 

te doen. Verder ben ik nog veel bezig met 

trainen en mijn vechtsporten en spreek ik 

graag met vrienden af. 

 

Verlang je stiekem weleens terug naar ons 

mooie dorp? 

Niet per se. Er is in de tussentijd een hoop 

import gekomen en ik spreek er zo goed als 

niemand meer. De enigen die ik er nog wel 

spreek zijn Marc Hottentot en mijn ouders. 

Zeg nooit nooit als er een nieuwbouwwijk 

gebouwd wordt, maar dan zou het dus niet 

voor de mensen zijn.

Hoe is 
het nu 
eigenlijk 
met… 
Sander 
de la Rive 
Box?



Huisartsenpraktijk 
Vechtrijk goed gestart

De dokters en assistenten zijn dorpswaarts 

gekeerd! De praktijkruimte in het 

dorpshuis heeft een frisse en grondige 

opknapbeurt gekregen en is geschilderd 

in de huisstijl van de nieuwe praktijk. 

De ruimte is groter dan gedacht: wist u 

bijvoorbeeld dat de praktijk bestaat uit 

een wachtkamer, een spreekkamer, twee 

behandelkamers, een keukentje met het 

vulschap voor het medicatieluik en een 

grote werkruimte voor de assistenten? 

We hopen elkaar hier natuurlijk niet vaak 

te treffen. Maar gezondheid en zorg is een 

belangrijke voorziening en wij zijn daarom 

wél heel blij dat de huisarts voor het dorp 

behouden is gebleven. We wensen de 

nieuwe dokters en assistenten heel veel 

succes in ons dorp en in hun nieuwe ruimte. 

De redactie

Dorpswinkel 
verbouwd met plaats 
voor nieuwe activiteit!

Het 
Konijn
Mogen wij u voorstellen: Snuitje.

Snuitje woont op de Dorpsstraat en is 

nogal avontuurlijk. We zien dit konijn 

dan ook dikwijls op straat langshuppelen 

maar ook langskomen in de verschillende 

buurtapps. We hebben even navraag 

gedaan en het goede nieuws is: maakt 

u zich geen zorgen! Deze leukerd keert 

altijd weer terug naar de baasjes, die 

ook op de Dorpsstraat wonen. Dus voor 

Snuitje geen pan met Kerst of gebrek 

aan warmte en eten. 

Wel leuk voor iedereen om deze 

inmiddels beroemde dorpsgenoot te 

leren kennen natuurlijk. 

De Redactie
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De afgelopen twee maanden is de winkel verbouwd. Er is een nieuwe binnenwand geplaatst, 

waardoor de winkel kleiner, maar overzichtelijker is geworden. Er staan nu meer producten 

in de schappen. De looprichting is aangepast, en de stamtafel is verplaatst. Er wordt in de 

winkel positief gereageerd op de nieuwe indeling en als je iets niet kan vinden dan is goede 

hulp dichtbij. 

Met het plaatsen van de wand en het slopen van de koelcel achterin, is er een ruimte 

vrijgekomen voor een nieuwe activiteit. Het oude magazijn wordt helemaal tiptop in orde 

gemaakt, het kozijn van de oude motorkamer gerepareerd/vervangen en een betere voordeur 

wordt geplaatst.  De nieuwe ruimte is verrassend groot!

Deze ruimte kan ingezet worden voor een nieuwe dorpsactiviteit, zoals een winkeltje, een 

fietsenmaker, een kapper, of kan een andere economische of maatschappelijke activiteit zijn 

die past bij de bestemming van het pand en een aanvulling is op de dorpswinkel. 

Heb je ideeën? Laat het weten aan de Dorpscoöperatie!
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Glasvezel, vlaggetjes  
en dergelijke
De glasvezelaanleg in Nigtevecht gaat 

er eindelijk komen. Althans, als genoeg 

mensen in de hele regio Amstelveen, 

Stichtse Vecht, De Ronde Venen en Oude-

Amstel zich bij het ter perse gaan van 

deze editie hebben aangemeld. Gezien de 

hoeveelheid vlaggetjes in het dorp gaat 

het vast lukken. Maar wat is glasvezel nu 

eigenlijk en waarom zouden we het willen?

Op dit moment zijn er twee netwerken: 

het koperdraadnetwerk van KPN en het 

glasvezel/COAX netwerk van Ziggo. Het 

koperdraadnetwerk gaat verdwijnen en 

de verwachting is dat het Ziggo netwerk 

ook helemaal overgaat op glasvezel. Onze 

dorpsgenoten in de buitengebieden hebben 

nu helemaal geen (goed) netwerk. Zij zijn 

met de aanleg in één keer klaar voor de 

toekomst. 

Glasvezel is een draad van glas en zo dun 

als een haar. Deze flinterdunne ‘vezel’ is 

omhuld door een dikke jas van coatings. 

De kabels zijn al onder veel Nederlandse 

straten gelegd op een diepte van 40 tot 60 

centimeter. Het bestaat al decennialang 

en is door de jaren heen steeds sneller en 

beter geworden. Glasvezel kan inmiddels 

de snelheid van het licht bereiken. Dat 

betekent voor het internet dat er meerdere 

gezinsleden tegelijkertijd online kunnen 

gamen, streamen, werken en 4K-televisie 

kijken, zonder dat het internet trager 

wordt.

Tijdens de coronapandemie werd het meer 

dan ooit duidelijk hoe afhankelijk we zijn 

van een snelle en stabiele verbinding. Op dit 

moment kan alleen glasvezel deze nieuwe 

wereld aan: videobellen, online winkelen, 

films kijken, cloudopslag, slimme apparaten 

en zorg op afstand: we maken er in de 

toekomst alleen nog maar meer gebruik van. 

Met de aanleg van glasvezel kies je nog niet 

voor een provider. Dat mag je zelf beslissen. 

Vergelijk het met de energieleverancier of 

zorgverzekeraar. Je kan elk jaar kijken welk 

aanbod bij je past. Je hebt deze provider dus 

wel nodig, maar kan die zelf kiezen. 

Glasdraad is de gekozen partij die dit 

netwerk in ons dorp gaat aanleggen (en 

dus niet de provider). Tot in de meterkast. 

In 95% van de gevallen gebeurt dit met een 

schietboring van de glasvezelkabel onder de 

bestrating door. Mocht de straat of uw eigen 

pad naar de voordeur toch open moeten, 

dan maakt Glasdraad dit weer netjes.

We moeten hier met elkaar wel veel geld 

voor betalen. Want de aanleg in een 

buitengebied als Nigtevecht is uiteraard 

duurder dan in een grote, nieuw te bouwen 

wijk. Dat is flink balen. Gelukkig kunnen we 

even sparen: we betalen pas bij aanleg, over 

ongeveer 1 tot anderhalf jaar. 

Maar ook als het netwerk er straks ligt: wij 

ontmoeten onze dorpsgenoten nog steeds 

liever persoonlijk op straat dan op de digitale 

snelweg. Dat blijft altijd. 

De redactie

Het aantal hybride of elektrische auto’s neemt toe; ook in ons 

dorp. De kabels die nodig zijn om deze auto’s op te laden daarbij 

ook. En niet iedereen heeft een oprit. Het is zo af en toe uitkijken 

als je over de verschillende trottoirs wandelt. Olaf van Dijk heeft 

ook zo’n auto en daarbij een tip!

's Avonds tijdens een rondje lopen door ons mooie dorp is het 

een uitdaging om niet over de vele laadkabels te struikelen. 

Aangezien ik zelf recentelijk een elektrische auto heb, ben ik 

op zoek gegaan naar een goede oplossing hiervoor. De firma 

"Tegelhandel Boer" (www.tegelhandelboer.nl) levert deze tegels 

waarin je laadsnoer geheel kan laten verdwijnen. Wellicht een 

idee om het dorp zo ook veilig begaanbaar te houden.’Ideeën 

zijn er om te delen, dus bij deze voor in de ideeënbus!

De redactie

Tip om niet over 
een laadkabel  
te struikelen
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Recentelijk berichtten wij u dat in 

het kader van de energietransitie de 

gemeenten De Ronde Venen en Stichtse 

Vecht grote windmolens hebben 

uitgesloten en dat de focus zou komen 

te liggen op zonnevelden. Als reactie 

daarop dreigt de provincie Utrecht om 

de gemeenten buitenspel te zetten 

en zelf locaties aan te wijzen waar 

windmolens mogen worden gebouwd. 

Onder meer Dennis Jannette Walen, 

Ron van Bekkum, Richard de Winter 

en Kees Neervoort maken zich grote 

zorgen dat de kans reëler wordt dat 

(ook) in de nabijheid van ons dorp grote 

windmolens worden geplaatst. 

Hoe u ook tegen de mogelijke plaatsing 

van windmolens in de buurt van ons 

dorp aankijkt, vinden wij het als redactie 

onze taak om u hierover te blijven 

informeren. In dat kader stelde ik Dennis, 

Ron, Richard en Kees enkele vragen. Ook 

de provincie Utrecht heeft Sleutel2000 

om een reactie gevraagd, maar helaas 

zonder resultaat.

Dennis c.s., jullie maken je sterk om 

mensen te informeren over de mogelijke 

komst van windmolens in de omgeving 

van ons dorp. Kunnen jullie iets meer 

vertellen over waarom dit nu actueel is?

Pas sinds enkele maanden is bekend 

geworden dat Provincie Utrecht het 

voornemen heeft windturbines te 

plaatsen in zogenaamde zoekgebieden 

in de provincie, waaronder de 

Garstenpolder (tussen DOB en Vreeland), 

Broekzijdsepolder (net ten noorden van 

het Gein) en de Oostzijds polder (bij 

Baambrugge). Dat is een donderslag 

bij heldere hemel. Het beleid van 

de gemeente Stichtse Vecht, waarin 

uitgegaan wordt van uitsluitend 

energieopwekking d.m.v. zon, wordt 

met dat voornemen ‘overruled’.

Mag de provincie de (wens van de) 

gemeente zo maar terzijde schuiven?

De provincie Utrecht is van mening dat 

haar doelstelling zoals in de Regionale 

Energiestrategie afgesproken om 

per 2030 energieneutraal te zijn, niet 

behaald kan worden zonder plaatsing 

van windturbines. Energietransitie met 

alleen zonne-energie zoals door onze 

gemeente voorgenomen, zou niet 

lukken. De provincie meent dat zij de 

planvorming naar zich toe mag trekken 

omdat gemeenten (Stichtse Vecht, Ronde 

Venen) hun taken niet zouden vervullen. 

Er wordt door de provincie daarbij geen 

rekening gehouden met de opbrengst van 

wind op zee, de mogelijke realisatie van 

twee kerncentrales en het al bestaande 

aanbod van windmolens op land. Volgens 

het Planbureau voor de Leefomgeving 

hebben we bovendien tot 2030 ruim 

voldoende aanbod van windenergie. 

De aannames van de provincie zijn dus 

onjuist. Bovendien houdt de provincie 

geen rekening met nationaal beleid t.a.v. 

de aanwezige Nationale Landschappen die 

windmolen-vrij gehouden zouden moeten 

worden (De Stelling van Amsterdam en 

de Nieuwe Hollandse Waterlinie vallen 

daaronder). Daarnaast is onduidelijk in 

hoeverre de provincie rekening houdt 

met aanvaardbare afstandsnormen t.a.v. 

woningen en gebieden met weidevogels. 

Wat zouden wat jullie betreft de grootste 

gevolgen zijn als er windmolens in de 

buurt worden geplaatst?

Windmolens zullen een directe impact 

hebben op de natuur, het landschap en 

alle inwoners en dieren. De gevolgen 

zijn uiteraard visueel van aard maar 

ook woningen zullen directe gevolgen 

ervaren zoals geluid en slagschaduw 

(met daling van de vastgoedwaarde als 

gevolg). Ook wordt steeds meer duidelijk 

wat de vervelende gevolgen voor de 

gezondheid zijn voor mensen en dieren 

die in de nabijheid van windmolens 

wonen en leven. 

Plaatsing van windmolens in onze 

omgeving betekent plaatsing in een 

waardevol (beschermd) landschap, in 

een belangrijk recreatiegebied ‘in de 

achtertuin van Amsterdam’. Dat heeft niet 

alleen negatieve invloed op de recreatieve 

aantrekkingskracht voor lokale bewoners, 

inwoners van Amsterdam en Utrecht, maar 

ook voor Amsterdam als vestigingsplaats 

voor internationale bedrijven 

(Amsterdam scoort internationaal hoog 

als vestigingslocatie mede vanwege  

de aantrekkelijke omgeving). 

Hebben jullie enig idee of dit onderwerp 

‘leeft’ in het dorp? 

Wij vermoeden dat de meeste Nigtevechters 

er nog weinig van weten, omdat deze 

‘kwestie’ vooral binnen de bestuurskamers 

van gemeenten en provincie speelt. 

De berichtgeving in de media is helaas 

schaars. Wel trekken diverse regionale 

actiegroepen gezamenlijk op om middels 

‘zienswijzen’ het College van GS tot inkeer 

te laten komen. Of dat voldoende zal zijn 

is de vraag. Het lijkt waarschijnlijk dat 

deze kwestie uiteindelijk in Den Haag zal 

worden beslecht. Omdat we niet weten hoe 

de rest van het dorp tegen dit onderwerp 

aankijkt zal begin 2024 via een dorps 

WhatsApp groep een korte enquête van 4 

vragen worden gedeeld om te polsen hoe 

dorpsgenoten denken over de plaatsing 

van windmolens in de buurt van ons dorp. 

Ook zouden we het op prijs stellen 

dat als iemand meer informatie wil 

en/of wil meedenken of en hoe actie 

moet worden ondernomen tegen de 

windmolenplannen van de provincie 

Utrecht, hij/zij dat meldt op het e-mailadres 

energietransitiegarstenpolder@gmail.com

Windmolens en de  
machtsstrijd tussen de 
gemeente en de provincie



Op een nogal druilerige 9 december was het in het Dorpshuis warm 

en gezellig. De vele kraampjes, warme chocomelk en glühwein, de 

stands met cadeautjes en hapjes van over de hele werel,. brachten 

de kerstgedachte naar ons dorp. Kussens en kerstversiering 

met vredesduiven, koeken en boeken werden voor het goede 

doel verkocht om het ware kerstgevoel compleet te maken. 

 

Kinderen konden een bijdrage leveren aan de versiering 

van hun eigen kerstboom door kerstballen te maken. 

Kerstkransen maken was dit jaar wederom een groot succes! 

Kortom, de jaarlijkse kerstmarkt heeft de kerst een aardige kickstart 

gegeven en de gelegenheid gegeven om bij elkaar te komen. 

 

Kerstbomen kunnen nog altijd bij de Dorpskamer gekocht worden. 

Speciaal om het dorp te bedienen en ook wel voor de gezelligheid, 

kan de boom aan huis geleverd worden door de fiets bezorgservice 

van Fred Algra.

Kerstmarkt

Bedankt
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Met grote regelmaat de laatste maanden houden wij dorpsgenoten 

elkaar op verschillende kanalen op de hoogte over ‘De Brug’. Zoals 

Peter Jan Rens zei: ’Doet ie het of doet ie het niet?’

Als de WhatsAppgroep ‘Nigtevecht Let op’ losgaat weet je het 

eigenlijk al. De brug is open voor vaarverkeer, maar niet voor auto’s, 

fietsers en voetgangers. En weer staat de brugwachter met een 

schuldige glimlach te kijken; in afwachting van een reparateur. Met 

name deze zomer was het vaak behoorlijk mis.

Begin mei sprak Geertjan van Oosten op RTV Utrecht zijn zorg 

al namens Nigtevecht uit. Want voor het reguliere verkeer is het 

vervelend, maar de echte zorg zit bij de hulpdiensten. Zeker nu de 

brandweerkazerne daadwerkelijk aan de andere kant van de brug 

zit. En er zal maar een ambulance komen aanrijden vanuit Loenen 

voor een spoedgeval in de dorpskern.

Waternet zei in mei toe de kapotte sensoren te vervangen en 

overige mogelijke oorzaken na te lopen. Maar het vertrouwen in 

de brug lijkt weg. Sindsdien is het aantal meldingen van storingen 

niet afgenomen.

Navraag leert dat we in Nigtevecht niet uniek zijn. 13 augustus 

j.l. was op BNR nieuwsradio een item waar werd gesteld dat het 

merendeel van de pakweg 85.000 bruggen in Nederland, die in 

de jaren ‘60 en ‘70 zijn gebouwd, het einde van hun levensduur 

bereiken. Zaak dus om aandacht te blijven vragen, zodat hier de 

doorgang van en naar ‘de overkant’, en daarmee de veiligheid, 

gewaarborgd blijft. 

De redactie

Bedankt sponsoren en inwoners van Nigtevecht voor het 

mede mogelijk maken van het succesvolle sinterklaasfeest. 

Wat hebben we allemaal genoten en wat hadden we een 

mazzel met het zonnetje dat zich regelmatig liet zien.

De Brug blijft 
de gemoederen 
bezighouden



Kopij- en verschijningsdatum
Kopijdatum: 10 februari 2024
Verschijningsdatum: 26/27 februari 2024

Achterklap Angelina van Wijk-Cornelisse

Vraag van Kiki: Lieve Angelina, kun je ons meer 

vertellen over jouw ondernemerschap en wat 

je drijfveren zijn? 

In 2009 startte ik mijn grootste droom: mijn eigen 

kapsalon gespecialiseerd in haarextensions en 

weavingen in Hilversum. Ik werkte al jaren in 

verschillende salons maar geen één salon wilde 

zich wagen aan weaving, een techniek die ik al 

jaren in mijn eigen haar had en die ik ooit heb 

gekregen van mijn moeder voor mijn verjaardag. 

Van een vrouw met weinig haar veranderde 

ik in een vrouw met prachtig lang haar en 

vol zelfvertrouwen. Dat gunde ik iedereen! 

Vandaar mijn eigen salon, het was een schot 

in de roos! Het liep gelijk als een speer: klanten 

kwamen overal vandaan en hadden zelfs twee 

uur reistijd over om bij mij hun nieuwe haar te 

laten zetten. Ik werkte 4 dagen per week en 

kon daarnaast ook nog heerlijk de tijd hebben 

voor onze prachtige zoon Jille. In augustus 2020 

kregen wij de sleutel van onze geweldige stek 

op de Kanaaldijk Oost in Nigtevecht. Omdat 

de kapsalon in coronatijd vele maanden dicht 

moest en omdat de verbouwing van ons huis 

veel duurder uitviel dan gepland, hebben wij 

ervoor gekozen om een camping op te starten. 

Dit begon als een mini-camping met een paar 

tentjes en campers maar veranderde al snel 

door de toevoeging van mijn droom: een 

Mongoolse Yurt. Later volgde nog een Yurt en 

konden wij tevens onze oude caravan pimpen 

tot een hippe caravan. Airbnb was geboren, 

we genieten er elke dag weer van. Daarnaast 

heb ik ook mijn werk gemaakt van mijn passie, 

suppen. Ik had al een paar sups en kreeg er 

daarnaast twee van mijn ouders en twee van 

mijn man Melvin voor mijn verjaardag. Deze 

verhuren wij nu en dat is echt genieten! Het is 

keihard werken met 3 bedrijven maar als je 

de dingen doet die je leuk vindt, dan kost dat 

geen energie maar krijg je energie, en dat is de 

kracht van het ondernemen denk ik.

Voor de mensen die je niet kennen: hoe ziet 

een gemiddelde dag uit jouw leven eruit?

Mijn dag begint om 7:00 met Jille wakker 

maken. Melvin is meestal al om half 6 naar 

kantoor in Amersfoort. Ontbijtje maken, 

daarna Jille naar school brengen met onze twee 

Jack Russels in de auto of soms naast de fiets. 

Daarna maak ik een ochtendwandeling van 

zeker 35 minuten tot 1 uur. Vervolgens doe ik 

van alles op onze mini-camping, onder andere 

het schoonmaken van de sanitaire ruimte en 

eventuele check-outs. Dan ga ik bewust zitten 

met een kop thee en mijn 6 minuten dagboek. 

Daar schrijf ik dagelijks in de ochtend en in 

de avond 3 minuten in waarvoor ik dankbaar 

ben. Het is een superfijne positieve start van 

de dag. Daarna maak ik de accommodaties 

klaar voor volgende gasten die vanaf 15 uur 

kunnen arriveren tot 20 uur in de avond. Op 

dinsdag, woensdag en donderdag werk ik in 

de kapsalon, op vrijdag t/m zondag draai ik de 

camping en sup verhuur, samen met mijn lieve 

Melvin waar ik al 17 jaar zeer gelukkig mee ben 

en die mij steunt in alles wat ik doe. Wij eten 

meestal rond 18 uur en liggen meestal bijtijds 

in bed (als dat lukt met werk), gewoon omdat 

we dat heerlijk vinden. Vanuit onze slaapkamer 

hebben wij het meest geweldige uitzicht 

dat er bestaat, namelijk over het levendige 

Amsterdam-Rijnkanaal en het prachtige Fort 

Nigtevecht. 

Wat staat er momenteel bovenaan jouw 

bucketlist? 

Dat was tot voor kort de camping nog luxer 

maken met een mooie sanitaire ruimte en een 

Finse sauna, maar helaas is het 22 januari einde 

verhaal voor onze camping en accommodaties. 

We hebben er een tijdje veel verdriet om 

gehad, dat mag er ook zijn. Helaas is dat ook 

ondernemen. Gelukkig denk ik in oplossingen 

en niet in problemen. Er komt iets moois voor 

ons, maar wat dat is, is een verrassing! Laten 

we zeggen dat de nieuwe bucketlist langzaam 

weer vorm begint te krijgen.

Wat is het eerste dat je aan een buitenstaander 

vertelt die vraagt: waar zou ik Nigtevecht van 

kunnen kennen? 

Van camping Nigtevecht, suppen op de vecht, 

De Waterkant en de geweldige inzet als dorp 

voor onze supermarkt. Dat vond ik wel zo 

geweldig om te zien!

Wat is jouw tip aan mensen die nieuw in 

Nigtevecht komen wonen? 

Laat jezelf zien en ontmoet mensen, dat is het 

leukste wat er is! En het maakt niet uit hoe je 

eruitziet en of je geld hebt of niet: iedereen 

is uniek.

Met wie zou je wel eens een bakkie willen 

doen en waarom? 

Michael Pilarczyk; ondernemer en schrijver. 

Omdat hij zo mooi zijn eigen weg is gegaan: 

van bekende radio-dj naar mensen helpen 

naar een nog beter leven om zo de beste versie 

van zichzelf te worden. Hij helpt mij en vele 

anderen nog dichter bij zichzelf te komen en 

daarnaast heeft hij ook een heerlijke stem voor 

zijn meditaties.

Aan wie in Nigtevecht moeten we deze vragen 

de volgende keer stellen en waarom?

Aan Maayke van Dijk. Maayke ken ik nog van 

de tijd van vrijgezel zijn en lekker gek doen in 

het leven. Ik heb met haar heel veel gelachen 

op de leukste feestjes en boot meetings op de 

Loosdrechtse plassen. Ze is twee jaar geleden 

haar grote liefde weer tegengekomen en is in 

het mooie Nigtevecht komen wonen.

Welke vraag wil je die persoon graag stellen?

Lieve Maayke, wat maakt het leven op een 

boerderij zo bijzonder? En wat doe je zoal daar?
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Redactie
Pieter Tammens       06-13880005
Annelieke Sijbesma        06-20430315
Freda Bekker       06-26076501
Kasper Rensenbrink       06-36105866
Michelle Brouwer-van Nood      06-30037624
Roy Brands       06-25754436
E-mail: info@sleutel2000.nl

Opmaak en vormgeving
Ursula Hopson Graphic Design      06-42413331
Druk Postfly - Amsterdam Zuidoost

      Twitter: @sleutel2000
      facebook.com/sleutel2000

Met dank aan de sponsors:
• ALLSAFE Mini Opslag • Betonfabriek Nigtevecht  
• Brands Legal • Consultancy • Compromis Tankvaart 
BV • Gebr. Dalmulder Infra • Eikk Onderwijsgroep • 
R. Hagen b.v. Weesp • JAL Rehbock Praktijk BV • JBL 
Installatietechniek • Kidswereld • Lengers Housing 
• PBH Techniek • ProWorks reclamegroep • HC 
Schoonhoven VOF Technische Installatie • Taxi Coen 
van der Lubbe • The Data Agency • Uitjes.nl • OSK 
Advocaten • WhisperPower

Sleutel 2000 redactie is een 
werkgroep van Stichting het 

Dorpshuis Nigtevecht

COLOFON


